
Besluitvormende raadsvergadering 8 maart 2021

Agendapunt: Rondvraag

Onderwerp: Gladheidsbestrijding 

Vraag: Afgelopen periode hebben we voor het eerst sinds lange tijd weer een periode van sneeuw 
gehad. Door de gehele gemeente is hard gewerkt om alle wegen, maar ook de trottoirs schoon te 
krijgen en houden. Hierin is niet alleen een taak voor de gemeente weggelegd maar ook voor de 
inwoners, onze woningcorporatie alsook de bedrijven. Hoewel de gladheidbestrijding op veel plaatsen 
erg goed is gegaan zijn er ook enkele locaties waar de bereikbaarheid vooral voor mensen die slecht 
ter been zijn beter kon of zelfs slecht was.

De prioriteiten van de gemeente voor gladheidsbestrijding zijn vastgelegd in het 
gladheidsbestrijdingsplan wat loopt van 2017 tot en met 2022. Volgend jaar zal het plan dus herzien 
worden. 

Is het college het met onze fractie eens dat in het volgende plan bij de prioritering meer aandacht 
moet zijn voor locaties waar mensen die minder goed ter been zijn zich moeten verplaatsen en neemt 
zij dit dus mee in de nieuwe prioritering?

Lou Cremers, CDA


